
                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Protokół Nr LXXV 
z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 28 stycznia 2010 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 10.00 otworzył 

LXXV sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Burmistrza 

Dziwnowa p. Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, sołtysów, zaproszonych gości, 

mieszkańców Gminy Dziwnów, przedstawicieli mediów, a także młodzież klasy pierwszej 

Gimnazjum Publicznego w Dziwnowie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  

o sesji /zał. nr 3/. Zapytał - czy są uwagi do porządku obrad, przypominając, że zgodnie z art. 

20 ust. 4 a Ustawy o samorządzie gminnym – Rada Miejska może wprowadzić zmiany do 

porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady – 8 głosów „ za „.  

 

Nikt nie zgłosił uwag do przedłożonego porządku obrad tj.: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ stwierdzenie quorum;  

b/ wnioski do porządku obrad 

c/ przyjęcie protokołu Nr LXXIV z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami. 

3. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.  

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert 

złożonych zgodnie z Rocznym programem współpracy Gminy Dziwnów z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2010 rok. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla 

Burmistrza Dziwnowa.  

 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na terenie Gminy Dziwnów na rok 2010”.  

 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Dziwnów na rok 

2010”.  

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia zasad 

sprzedaży lokali o przeznaczeniu innym niż mieszkalne wraz z udziałem w 

nieruchomości wspólnej oraz nieruchomości zabudowanych lokalami o 
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przeznaczeniu innym niż mieszkalne stanowiącymi części składowe tych 

nieruchomości oraz przyznania pierwszeństwa w nabyciu. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zakazu sprzedaży, 

podawania i spożywania napojów alkoholowych w miejscach wskazanych, nie 

wymienionych w ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat części 

nieruchomości położonych w Międzywodziu (dz. Nr 147/3 i nr 152/3).  

 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działek nr 147/3 i nr 152/3 

położonych w Międzywodziu na okres powyżej 3 lat.  

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dzierżawę na okres do 5 lat części 

nieruchomości położonej w Międzywodziu (864) 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działki nr 864 położonej w 

Międzywodziu na okres powyżej 3 lat. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 20 lat części 

nieruchomości położonej w Dziwnówku (dz. 130/52).  

 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 130/52 położonej 

w Dziwnówku na okres powyżej 3 lat.  

 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. Nr 750/8).  

 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu. 

(nr dz. Nr 207).  

 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. Nr 217/27 od 16.10.09 do 31.08.12).  

 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. Nr 217/27 od 22.01.10 - 31.08.12).  

 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. Nr 217/27 od 01.10.09 - 30.09.10).  

 

 

 



 3 

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu 

(dz. Nr 755/1).  

 

24.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnowie 

(dz. Nr 349/15).  

 

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. 

Nr 252).  

 

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnowie 

(dz. Nr 399).  

 

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnowie 

(dz. Nr 64/17).  

 

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku  

      (dz. Nr 112/1).  

29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą  nieruchomości położonej w Łukęcinie  

      (dz. Nr 32/2). 

 

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie  

      (dz. Nr 30/18).  

 

31. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie  

      (dz. Nr 19/8).  

 

32. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej we Wrzosowie  

      (dz. Nr 227).  

 

33. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w obrębie 

Dziwnówek. (84/2) 

 

34. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz.332/27).  

 

35. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. 369/4).  

 

36. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów. 
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37. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „Budowa ośrodka zdrowia w 

Dziwnowie” do kwoty 4 120 000,00 zł.  

 

38. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów (p. Kamila Solska). 

 

39. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów (Krzysztof Pałczyński). 

 

40. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów (Jan Alewras). 

 

41. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów (Wioletta Łukasiewicz). 

 

42. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

na 2010 rok. 

 

43. Wolne wnioski. 

44. Zakończenie sesji. 

 

 

Nastąpiło głosowanie Protokołu z poprzedniej sesji; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Protokół Nr LXXIV.  

 

Ad. 2 

Informację o pracy Rady między sesjami złożył p. Marek Lisowski Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Dziwnowie. 

- uczestnictwo w imprezach przedświątecznych, 

- udział w zebraniach sołeckich m.in. w Dziwnówku, 

- udział w spotkaniu sołeckim Dziwnowa Dolnego - wręczano nagrody za najładniejsze 

oświetlenie świąteczne  

- uczestnictwo w spotkaniu związanym z Dniem Seniora, 

- radni złożyli i wpłacili kwotę 1 500 zł. na ogólną zbiórkę organizowaną Dziwnowie, 

 

 

Ad. 3 

Informację o swojej pracy złożył Burmistrz Dziwnowa p. Krzysztof Kozicki: 

- od 21 do 24 grudnia udział w spotkaniach wigilijno- noworocznych w placówkach 

oświatowych, 

- 29 grudnia 2009 r. udział w rozprawie sądowej w Kamieniu Pomorskim z powództwa  

p. Andrzeja Piotrkowskiego. Sąd uznał roszczenia za bezzasadne.  

- dnia 5 stycznia br. posiedzenie Sztabu Kryzysowego - omówienie planu na rok 2010, 

- 11 stycznia spotkanie w sprawie finansów dotyczących stowarzyszeń, 

- 13 stycznia - spotkanie w Urzędzie Morskim w Szczecinie - spotkanie dotyczyło wstępnych 

uzgodnień dotyczących budowy promenady w Międzywodziu. Jest koncepcja, którą radni 

mogą obejrzeć. Urząd wystąpi do Wojewody o przejęcie terenu na lat 10 - 15. 
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- dnia 22 stycznia odbyło się spotkanie w Komendzie Powiatowej Policji i Ratuszu  w 

Kamieniu Pomorskim - został przeniesiony do Goleniowa p. Targoński - Komendant 

Powiatowej Policji w Kamieniu Pomorskim.  

- 26 stycznia - spotkanie z Posłem RP p. Konstantym Oświęcimskim. 

- 27 stycznia - posiedzenie Zarządu Związku Gmin Wyspy Wolin, 

Burmistrz dodał, że wczoraj czyli 27 stycznia odbyło się spotkanie dotyczące budowy sklepu 

wielkopowierzchniowego . Ustalono ostatecznie treść umowy dzierżawy, jak również 

ustalono terminy rozpoczęcia i zakończenia budowy. 

Gmina zabezpiecza się w ten sposób, że rozpoczęcie budowy - najpóźniej 30 maja, pod 

groźbą rozwiązania umowy, maksymalny termin zakończenia budowy 31 sierpnia 2010.  

Inwestorzy deklarują, że zrobią wszystko, aby na sezon letni sklep powstał.  

 

Radna p. Gamrat - zapytała - jaka to będzie sieć? 

 

Burmistrz - odpowiedział, że nie może o tym mówić. Wyjaśnił, że jest operator, który 

zajmuje się budową takich obiektów i operator prowadzi z dwoma firmami rozmowę. 

Operator po wybudowaniu sklepu przekazuje jednemu lub drugiemu podmiotowi.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że mieszkańcy zadają konkretne pytania - czy to będzie 

„Biedronka”, czy „Netto”. 

 

Burmistrz - odpowiedział, że jak będzie wiedział konkretnie to poinformuje, bierze się pod 

uwagę te dwa. 

 

- 27 stycznia odbył się „Konwent Burmistrzów” w Świerznie. 

 

Burmistrz poinformował, że z końcem roku został złożony wniosek o pozyskanie środków na 

budowę mieszkań komunalnych, gdzie na zadanie przewidziano 1,5 mln zł. w tym roku i 1,5 

mln zł. w następnym roku. Urząd otrzymał informację z Banku Gospodarstwa Krajowego o 

dofinansowaniu w kwocie 850 414 zł. Rozmawiał z BGK, który przyznał Gminie 250 tys. zł. 

na budowę mieszkań socjalnych, że gdyby podjęto decyzję budowy mieszkań socjalnych tę 

kwotę można jeszcze uruchomić. Gdy doda się te kwoty można rzec, że wybuduje się 

mieszkania socjalne za darmo. Jest warunek we wsparciu finansowym postawionym przez 

BGK, że Gmina musi pokazać 650 m2 mieszkań socjalnych. 

Uważa, że temat zostanie omówiony dokładnie przy omawianiu uchwały budżetowej. 

 

Następnie Burmistrz poinformował, że otrzymał pismo z noworocznymi życzeniami od 

Prezydenta RP p. Lecha Kaczyńskiego, a następnie odczytał jego treść. 

Powiadomił radnych o piśmie Pana Augusta Wolniakowskiego Dyrektora MOSiK w 

Dziwnowie w sprawie przyznanych środków finansowych na rok bieżący. Okazuje się, że 

przyznane środki wystarczą jedynie na zorganizowanie Festiwalu Gwiazd Sportu. Inne 

imprezy nie będą mogły być zorganizowane, ponieważ nie ma na to pieniędzy.  

Burmistrz zakomunikował, że powyższą sprawę przedstawi na sesji w m-cu lutym.  

 

Następnie Burmistrz poinformował, że Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski napisał 

pismo do RIO w sprawie przeprowadzenia kontroli dzierżaw mienia Gminy Dziwnów w 

latach 2008 - 2009. Odczytał treść pisma wysłanego oraz pisma RIO w Szczecinie oraz 

odpowiedź Urzędu w tej sprawie.  
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Ponadto Burmistrz oznajmił, że wydano 15 tys. zł. na ekspertyzę obiektu „Jantar”, a następnie 

odczytał fragmenty opinii, która wskazuje, że nie są uzasadnione działania w kierunku 

budowy mieszkań, koszt 16 mln zł. + VAT. 

 

Radna p. Gamrat jako Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że  

w roku 2009 r.  Komisja Rewizyjna miała do czynienia z problemami, z którymi nie miała do 

czynienia nigdy wcześniej. W 2009 r. na 173 dzierżawy 113 zostało udzielonych w trybie 

bezprzetargowym. W latach poprzednich nie zdarzyło się, aby nie udostępniano Komisji 

dokumentacji jawnej, jaką są umowy cywilno-prawne dotyczące dzierżaw i dłużników. 

Ustawa o ochronie danych osobowych nie mówi, że nie można podać nazw dłużników. 

Zadłużenie dzierżawców w roku 2009 r. wynosi prawie 800 tys. zł. Ponieważ istnieje 

podejrzenie, że dzierżawcy z 2009 r. zalegają z opłatami z lat wcześniejszych, Komisja 

Rewizyjna chciała tę sprawę skonfrontować.  

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że Pan Burmistrz chyba żartuje, że nie można podać 

nazwisk dłużników, ponieważ w dzisiejszych projektach uchwał dłużnicy są wymienieni z 

imienia i nazwiska. W jednym przypadku jest ochrona danych osobowych, a w analogicznym 

przypadku jej nie ma? Czy to znaczy, że jest coś do ukrycia - zgodnie z sugestią 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej?  

 

Radny p. Stęplewski - zapytał czy Pan Przewodniczący może występować w imieniu Rady 

bez wiedzy części radnych? Osobiście nie słyszał o zamiarze i go nie akceptował. Nagminnie 

się zdarza, że Przewodniczący występuje bez wiedzy Rady. To, że jest Przewodniczącym 

Rady nie upoważnia do bezkarnego, bezkrytycznego podpisywania się w imieniu całej Rady. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że rozumie, że nie podoba się Panu Stęplewskiemu 

Przewodniczący Rady.  

 

Radny p. Stęplewski - odpowiedział, że wie jak Pan Przewodniczący odpowie - że 

Przewodniczący występuje w imieniu Rady na zewnątrz, przytaczając fragmenty ustawy  

o samorządzie. 

 

Przewodniczący Rady - skoro radny zadaje pytanie, to ma prawo na nie odpowiedzieć 

 

Pan Stęplewski - powiedział, że nie jest to jednoznaczne z tym, że z czym Przewodniczący 

chce występować do mediów, do społeczeństwa podpierając się mniejszym, czy większym 

autorytetem całej Rady. Prosi, aby w przyszłości się to nie zdarzało. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że dokument - ustawa o samorządzie gminnym- jest 

podstawą pracy samorządu gminnego. Może radny to wyśmiewać, ale jest to ustawa, która 

jest obowiązującym prawem. W art. 18 jest napisane, że Rada kontroluje działalność wójta, 

jednostek pomocniczych i jednostek organizacyjnych. Do tego celu powołuje Komisję 

Rewizyjną. Komisja zgłasza Przewodniczącemu, że nie jest w stanie spełniać swoich 

ustawowych obowiązków w związku z odmową udostępnienia dokumentów do kontroli. 

Jeśli są jakieś wnioski w tej sprawie prosi o zgłaszanie ich w pkt „Wolne wnioski”. 

 

Radna p. Gamrat - Komisja Rewizyjna nie ma prawa występować na zewnątrz, zawsze robi 

to Przewodniczący Rady.  
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Radny p. Stęplewski - uważa, że ani Przewodniczący, ani Komisja Rewizyjna to nie jest cała 

Rada, a Przewodniczący podpisał się w imieniu całej Rady.  

 

Przewodniczący Rady - odpowiedział, ze Rada powołała Komisję Rewizyjną w celu kontroli 

działań Burmistrza. Komisja została upoważniona przez całą Radę do wykonywania 

czynności kontrolnych. Jeżeli kontrolę uniemożliwia osoba kontrolowana należy podjąć 

dalsze czynności. Czy się Panu radnemu to podoba czy nie to będzie takie działania 

podejmował.  

 

Radca Prawny - w dalszym ciągu Pan Przewodniczący wypowiada zdania jakby 

dokumentacja nie została udostępniona lub odmówiono Komisji informacji. Uważa to za 

nieprawdę, ponieważ dokumentacja jest do wglądu. Chodzi tylko o zestawienie, które zostało 

sporządzone przez pracownika i w którym zakodowano dane osobowe dłużników. Zgodnie ze 

stanowiskiem komentatorów, organom kontrolującym, w tym Komisji Rewizyjnej dane 

osobowe do przeprowadzenia kontroli niezbędne nie są.  

Do wglądu była dokumentacja, wszystkie umowy, akta sprawy. W zestawieniu były 

zakodowane dane osobowe, ponieważ przychylono się do stanowiska komentatorów, że w 

tym zakresie dane osobowe powinny być utajone. Dzisiejsze projekty uchwał są to uchwały 

czynności o innym charakterze.  

 

Przewodniczący Rady - uważa, że pani Mecenas falandyzuje prawo. Uważa, że albo ustawa 

obowiązuje albo nie, albo są wyjątki albo nie. Podkreślił, że imię i nazwisko, a tym bardziej 

nazwa przedsiębiorcy to nie są dane osobowe. Dane osobowe to: PESEL, adres, data 

urodzenia. Nie jest tajnym imię i nazwisko, a tym bardziej nazwa przedsiębiorcy. Są to 

umowy cywilno-prawne zawierane pomiędzy gminą, a poszczególnymi osobami i Rada, 

Komisja Rewizyjna jako organ kontrolny ma prawo to skontrolować.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że pracuje w Komisji Rewizyjnej i dziwi się, że Gmina, 

która ma od dzierżawców zadłużenie 800 tys. zł. wywołuje takie kontrowersje. Komisja  

Rewizyjna chciała rzetelnie spełnić swój obowiązek, uważając, że  jeśli dowie się jaka firma 

zalega i  wyszczególnić jakie są zadłużenia. Dziś szuka się w budżecie 10 tys. zł. na ferie, a 

800 tys. zł. długu nie jest ważne.  

 

Radca Prawny - Pan Przewodniczący wydaje opinie prawne nie mając do tego 

upoważnienia. Prace Komisji Rewizyjnej nie były niczym zahamowane, ponieważ 

członkowie Komisji Rewizyjnej mieli wgląd do dokumentów i mogli ustalić, o jakie 

zadłużenie i kogo, z jakiego tytułu i skąd te opóźnienia. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że nie rozumie, w czym jest problem. Skoro Komisja 

miała to, dlaczego tego nie dostała? Skoro miała wgląd w dokumenty, to, dlaczego nie mogła 

dostać pełnego zestawienia?  

 

Radca Prawny - Komisja otrzymała zestawienie w takim zakresie, w jakim uważano za 

stosowne. 

 

Radna p. Gamrat - w teczkach Komisji Rewizyjnej z poprzedniej i obecnej kadencji do 

każdego protokołu są dołączone załączniki obrazujące zapisy w protokole końcowym 

kontroli. W załącznikach są nazwy i nazwiska, co można sprawdzić. Załączniki nie są 

ogółowi udostępniane, natomiast protokoły tak. Podano wykaz z kwotami, co uniemożliwiło 

szczegółowe badanie problemu przez Komisję.  
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Radca Prawny - NIK również bazuje na zakodowanych wykazach w czasie kontroli.  

 

Radna p. Gamrat - uważa, że Pani Radca doskonale wie, jakie są różnice między 

kontrolami, do których uprawnione są Komisje Rewizyjne, a organami tj. NIK czy RIO.  

 

Burmistrz - powiedział, że smutne jest to, ze radni nie mają najmniejszych podstaw, aby 

podważać kwalifikacje  p. Mecenas. 

 

 

Ad. 4 

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Iwona Zawadzka – Fajfer  

1. Po raz kolejny zwracam się z zapytaniem, kiedy będzie naprawiony dach w kaplicy na 

cmentarzu w Dziwnowie.  

2. Proszę o zabezpieczenie studzienek, przy ul. Żeromskiego na promenadzie i przy wejściu 

po prawej stronie. 

 

Wanda Gamrat 

W dniu dzisiejszym, na skutek topnienia śniegu zalegającego na dachu biblioteki, woda 

zalewa pomieszczenia biblioteczne. Jakie kroki podjęto w celu usunięcia usterek z powodu, 

których często biblioteka jest zalewana wodą deszczową i z topniejącego śniegu?  

Urszula Olszewska 
Dlaczego po raz kolejny organizując Sylwester Miejski nie postawiono ław i ławek  

do posiedzenia dla ludzi starszych, chorych którzy chcieli uczestniczyć w tej imprezie. 

Zbigniew Jeszka 
Dlaczego w konkursie zadań na 2010 rok nie znalazły się środki na przeprowadzenie X Regat 

wioślarskich łodzi monotypowych i X Regat Żeglarskich Mikołajka Nadmorskiego o Puchar 

Przewodniczącego Rady Miejskiej? 

 

 

Radny p. Dymerski - powiedział, że ma pytanie do Pana Przewodniczącego w związku z 

dyskusją, jaka wywiązała się pomiędzy Panami: Przewodniczącym, a p. Maciejem 

Stęplewskim. Uważa, że Pan Przewodniczący może reprezentować Radę na zewnątrz na 

podstawie stosownej uchwały Rady Miejskiej.  

Uważa, że doszło do nadinterpretacji przepisów. Przykładem jest sprawa Informatora Rady 

Miejskiej. Faktem jest to, że informacja do RIO sporządzona została na wniosek Komisji 

Rewizyjnej, ale nie Rady Miejskiej w Dziwnowie.  

Prosi o odpowiedź na piśmie.  

 

Przewodniczący Rady - poinformował, że 21 stycznia br. otrzymał zawiadomienie z Sądu 

Okręgowego w Szczecinie o wpisaniu do rejestru dzienników i czasopism Informatora Rady 

Miejskiej.  

 

Radny p. Dymerski - podziękował i powiedział, że takiej informacji nie miał na chwilę 

obecną.  
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Przerwa - 10.40 - 10.55. 

 

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

Odpowiedzi na swoje interpelacje odczytali: 

 

Radna p. Fajfer - naprawa dachu na kaplicy w Dziwnowie - termin do 15 stycznia br. 

Radny p. Kapuśniak - zamontowanie zwalniacza na ul. Słonecznej w Dziwnowie. 

Radna p. Gamrat - dot. złożenia wniosków do programu PROW oraz ekspertyza obiektu 

„Jantar”. 

Zgłosiła obecność dzików w ilości ok. 50 sztuk. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w temacie zaawansowania inwestycji Pan 

Burmistrz nie udzielił odpowiedzi. Dodał, że kilka razy zwracał się, jak i inni radni o 

udostępnienie nagrań z sesji. Jest to kolejny przykład utajniania przez Burmistrza materiałów 

i dokumentów związanych z działalnością organów Gminy. Ukrywanie materiałów 

związanych z działalnością organów Rady jest niewłaściwe. Pan Burmistrz nagrywał płyty  

i rozdawał w Międzywodziu, a poblemem stało się wypożyczenie dla Rady nagrań z sesji. 

Większość sesji jest transmitowana, więc nie rozumie, w czym jest problem. Szczególnie w 

kontekście zapisów ustawy o samorządzie gminnym, że działalność organów Gminy jest 

jawna. 

Następnie odczytał odpowiedź na zapytanie w sprawie inwestycji obok ośrodka zdrowia. 

Zapytał Burmistrza - dlaczego radny na działce związanej z ochroną zdrowia mógł postawić 

garaż. Jest to teren związany z ochroną zdrowia, na taki cel Gmina dostała ten teren od 

Starostwa. Uważa, że stawianie tam garażu przez osoby prywatne, pełniące jednocześnie 

funkcje publiczne kłóci się z podstawowymi zasadami. Dodał, że można to zaśmiewać się, ale 

jest to nieetyczne.  

Prosi o odniesienie się Burmistrza do zagadnienia na piśmie.  

 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady. 

 

Stanowiska wszystkich Komisji - głosowanie na sesji. 

 

Przewodniczący poprosił o podawanie kandydatur do składu komisji konkursowej. 

 

Radny p. Dymerski - wskazał kandydaturę p. Szafran. Jest za tym, aby była ta sama Komisja, 

która pracowała wcześniej. 

Radna p. Olszewska - p. Zawadzką - Fajfer 

Radna p. Gamrat - podała p. Lisowskiego, p. Derdę, p. Haraś, p. Kozłowskiego 

Pan Burmistrz - zgłosił kandydaturę p. Pasternaka 

Radna p. Olszewska - zgłosiła kandydaturę p. Gamrat. 

 

Nie wyrazili zgody na pracę w Komisji: p. Kozłowski i p. Haraś. 

 

Na pytania radnych, czy zgodę na pracę w komisji wyraził p. Pasternak, Pan Burmistrz 

odpowiedział, że rozmawiał z Panem Pasternakiem i wyraził zgodę.  
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Nastąpiło głosowanie nad poszczególnymi kandydaturami: 

1/ Emilia Szafran - za - 6 

2/ Iwona Zawadzka - Fajfer - za 14 

3/ Marek Lisowski - za - 9 

4/ Lech Derda - za 12 

5/ Janusz Pasternak - za - 13 

6/ Wanda Gamrat - za - 11 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że do składu Komisji wchodzą:  

1/ Iwona Zawadzka - Fajfer  

2/ Marek Lisowski 

3/ Lech Derda  

4/ Janusz Pasternak  

5/ Wanda Gamrat  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 12, przeciw –0, wstrzymało się –0 większością głosów przyjęła Uchwałę  

Nr LXXV/440/2010 w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert złożonych 

zgodnie z Rocznym programem współpracy Gminy Dziwnów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2010 rok z powyższym składem Komisji. 

 

Salę obrad opuścił p. Henryk Dymerski - obecnych radnych 13 osób. 

 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady. 

 

Stanowisko Komisji Rady - jednogłośnie przyjęły projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu  za – 13, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXV/441/2010 w sprawie ustalenia dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla 

Burmistrza Dziwnowa.  

 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady. 

 

Stanowisko Komisji Rady - jednogłośnie przyjęły projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 13, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/442/2010 w 

sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 

Dziwnów na rok 2010”. 
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Ad. 9 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu - Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem - z 

działu IV pkt 2 zdjąć 3 000 zł. i przenieść do dz. V pkt 3 

 

Komisja Oświaty - Jednogłośnie przyjęto projekt uchwały z małą korektą w programie 

przeciwdziałania alkoholizmowi -  

- z działu IV pkt 2 zdjąć 3 000 zł. przenieść do dz. V pkt 3 

- z działu I pkt 3 i 4 zdjąć po 1 000 zł. oraz z pkt 6 kwotę 500 zł. , z dz. II pkt 4 

kwotę 500 zł.,  z dz. III pkt 1 kwotę 500 zł. , z dz. IV pkt 1 i 4 po 1000 zł. i pkt 3 zdjąć 

500 zł. Całość tj. 6 000 zł. przenieść do dz. III ppkt „psycholog dla Gimnazjum 

Publicznego”. 

- dz. IV pkt 10 (powinno być 7)  przeznaczyć kwotę 8 000 zł. na wychowanie morskie 

czyli żeglarstwo z dziećmi - od maja do września. 

Przewodniczący Komisji p. Kozłowski - dodał, że w roku ubiegłym kilkakrotnie zwracał 

się do Pana Burmistrza o wychowanie morskie, o brak optymistów na rzece Dziwnej , ale 

niestety ten problem nie został rozwiązany w 2009 r. Ta sprawa również nie znalazła się 

w projektach finansowych na 2010 r. Radni chcą na ten cel znaleźć środki, poszukać 

instruktora i wrócić do dobrej tradycji. 

 

Na salę obrad wrócił p. Henryk Dymerski - obecnych radnych 14 osób. 

 

Komisja Morska - podziela wniosek Komisji Budżetu.  

Komisja Ochrony Zdrowia - podziela wniosek Komisji Budżetu. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu  za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/443/2010 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Dziwnów na rok 2010” z 

poprawkami zgłoszonymi przez Komisje. 

 

 

Ad. 10 

Projekt omówiła Radca Prawny Urzędu. 

 

Komisje Rady jednogłośnie przyjęły projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu  za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/444/2010 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia zasad sprzedaży 

lokali o przeznaczeniu innym niż mieszkalne wraz z udziałem w nieruchomości 

wspólnej oraz nieruchomości zabudowanych lokalami o przeznaczeniu innym niż 

mieszkalne stanowiącymi części składowe tych nieruchomości oraz przyznania 

pierwszeństwa w nabyciu. 
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Ad. 11 

Projekt omówiła Radca Prawna Urzędu. 

 

Komisja Budżetu - większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty - wniosek - oddzielić plażę strzeżona od namiotów z piwem. Przyjęła 

projekt uchwały. 

Komisja Morska - przychyla się do wniosku Komisji Oświaty. 

Komisja Ochrony Zdrowia - głosowanie: za - 2, przeciw - 2, wstrzymało się - 1 

 

 

W dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady, który powiedział, że jako jeden z inicjatorów 

uchwały przypomniał o intencjach, którymi się kierowano. Od początku kadencji Pana 

Burmistrza Radzie obiecywano, że będzie sprawa ucywilizowana, że będzie omówiona  

z Radą. Okazało się, że umowy, o których jest mowa były podpisywane bezprzetargowo. 

Ponadto jest kwestia toalet, które nie znajdują się w namiotach i wokół namiotów podczas 

upałów z tego powodu jest niemożliwy wypoczynek. W październiku, gdy wprowadzano 

uchwalę było powiedziane, że jeśli zostanie sprawa ucywilizowana to można będzie do 

tematu wrócić. Bezpośrednie uchylenie teraz tej uchwały spowoduje, że nie będzie żadnych 

skutków z wniosków Rady. Osobiście jest przeciwko tej uchwale. Gdy projekt zostanie 

odrzucony to wraz z Burmistrzem lub sami radni złożą projekt uchwały zgodny z sugestią 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, aby wyznaczyć miejsca gdzie 

nie będzie można spożywać napojów alkoholowych.. Głównie chodzi o plaże strzeżone, a na 

pozostałym terenie można by wyznaczyć konkretne miejsca.  

 

Radca Prawny - uważa, że uchwałę podjętą pod koniec 2009 r. należałoby dziś uchylić, 

natomiast na sesji następnej wprowadzić uchwałę zakazującą spożywania w wyznaczonych 

punktach.  

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby wprowadzić 

poprawki do uchwały październikowej.  

 

Radca Prawny - radni nie wystąpili z żadną inicjatywa w tej sprawie, jedynie z inicjatywą 

całkowitego zakazu. Burmistrz wyszedł z inicjatywą uchylenia tego zakazu.  

Uważa, że Radni powinni wyjść z projektem uchwały gdzie te zakazy powinny być.  

 

Radna p. Olszewska - uważa, że radni wyszli z propozycją, aby namioty znajdowały się poza 

plażami strzeżonymi. Następna uchwała wskaże gdzie takie punkty będą się znajdowały.  

 

Radny p. Dymerski - wskazana jest dobra wola i dobra współpraca władzy wykonawczej i 

uchwałodawczej. Uważa, że jest właściwym wyprowadzenie namiotów z piwem z terenu plaż 

strzeżonych. Były w tej sprawie również prośby mieszkańców. Wypracowanie standardów 

namiotów pod względem sanitarno epidemiologicznym zależy od współpracy władz ze 

służbami do tego powołanymi.  

 

Radny p. Kozłowski - proszono Pana Burmistrza, aby lokalizując te namioty na plaży brał 

pod uwagę głosy mieszkańców, zwłaszcza z Dziwnówka, aby były bardziej na wschód. 

Międzywodzie też miało swoje propozycje.  

 

Radca Prawny - powiedziała, że każda ingerencja na dziś w treść umowy poprzez 

przestawienie namiotów będzie wymagała zgody i porozumienia obu stron. 
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Radna p. Olszewska - proponuje, aby w sytuacji, gdy Gmina związana jest umową, plaże 

strzeżone stanowiły element ruchomy, aby nie było konsekwencji z namiotami.  

 

Burmistrz - zaproponował, aby dzisiejszy projekt uchwały przegłosować, a na następną sesję 

zostanie przygotowany projekt uchwały, który z radnymi w komisjach zostanie 

przedyskutowany, a ewentualne poprawki uwzględni jako autopoprawki. Prosi o 

zaakceptowanie dzisiejszego projektu uchwały. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu  za – 6, przeciw –7, wstrzymało się –1 większością głosów odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zakazu sprzedaży, podawania i 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach wskazanych, nie wymienionych w 

ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi.  

  

 

Przerwa - 11.35 - 11.55 

 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały omówiła p. Wioleta Mazurek - Kierownik referatu gospodarki 

nieruchomościami. 

 

Stanowiska Komisji Rady: 

Komisja Budżetu - wniosek -  przeznaczenie do dzierżawy na 3 lata  

Komisja Oświaty - wniosek -  przeznaczenie do dzierżawy na 3 lata  

i przygotowanie terenu do sprzedaży.  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z poprawką  -  przeznaczenie do 

dzierżawy na 3 lata 

Wniosek -  przygotowanie terenu do sprzedaży 

Komisja Ochrony Zdrowia - przeznaczenie do dzierżawy na 3 lata 

Wniosek -  przygotowanie terenu do sprzedaży 

 

 

Pani Mazurek w imieniu Burmistrza zgłosiła autopoprawkę co od czasookresu dzierżawy -  

od 22 stycznia 2010 r. do 21 stycznia 2013 r. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/445/2010 w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat części nieruchomości położonych w 

Międzywodziu (dz. Nr 147/3 i nr 152/3) z autopoprawką. 
 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały omówiła p. Wioleta Mazurek - Kierownik referatu gospodarki 

nieruchomościami. Pani Mazurek w imieniu Burmistrza zgłosiła autopoprawkę co od 

czasookresu dzierżawy - od 22 stycznia 2010 r. do 21 stycznia 2013 r. 

 

Komisja Budżetu - wniosek -  przeznaczenie do dzierżawy na 3 lata  
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Komisja Oświaty - wniosek -  przeznaczenie do dzierżawy na 3 lata  

i przygotowanie terenu do sprzedaży.  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z poprawką  -  przeznaczenie do 

dzierżawy na 3 lata 

Wniosek -  przygotowanie terenu do sprzedaży 

Komisja Ochrony Zdrowia - przeznaczenie do dzierżawy na 3 lata 

Wniosek -  przygotowanie terenu do sprzedaży 

 

Radca Prawny - powiedziała, że w związku ze zmianą terminu dzierżawy podejmowanie 

uchwały o odstąpieniu od obowiązku przetargowego jest bezprzedmiotowe. Należy wycofać 

uchwalę. 

  

Burmistrz - wniósł o zmianę w porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że jest to zmiana porządku obrad, a zatem wniosek musi 

uzyskać bezwzględną liczbę głosów ustawowego składu Rady. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła zmianę do 

porządku obrad tj. wycofanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części 

działek nr 147/3 i nr 152/3 położonych w Międzywodziu na okres powyżej 3 lat.  

 

 

Ad. 14 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisje Rady jednogłośnie przyjęły projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu:  za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXV/446/2010 w sprawie wyrażenia zgody dzierżawę na okres do 5 lat części 

nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. .864) 

 

 

 

Ad. 15 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisje Rady jednogłośnie przyjęły projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu  

za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/447/2010 w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy działki nr 864 położonej w Międzywodziu na okres powyżej 3 lat. 
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Ad. 16 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisje Rady jednogłośnie przyjęły projekt uchwały. Jednocześnie Komisja Budżetu prosi o 

informacje o rocznych dochodach z tej dzierżawy na rzecz Gminy. 

 

Pani Mazurek - wyjaśniła, że do dzierżawy przeznaczony jest grunt mniejszy. Wcześniejsze 

symulowane wyliczanie czynszu dzierżawnego jest bezprzedmiotowe, ponieważ zmienią się 

parametry powierzchniowe. 

Zainteresowany będzie musiał rozpisać poszczególne partie terenu na odpowiednie funkcje.  

 

Na pytanie radnego p. Steplewskiemu udzielono odpowiedzi, że pod stawy rybne obowiązuje 

stawka 0,5 gr.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/448/2010 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 20 lat części 

nieruchomości położonej w Dziwnówku (dz. 130/52).  

 

 

Ad. 17 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisje Rady jednogłośnie przyjęły projekt uchwały. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/449/2010 w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy części działki nr 130/52 położonej w Dziwnówku na okres powyżej 3 lat. 
 

 

Ad. 18 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisje Rady jednogłośnie przyjęły projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/450/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Międzywodziu  

(dz. Nr 750/8).  

 

 

 

Ad. 19 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem - 

przeznaczyć na dzierżawę 3 letnią. 

Jednocześnie Komisja składa wniosek, aby w między czasie urządzić drogę dojazdową i 

przygotować teren do sprzedaży zmniejszając dz. 207 
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Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.  

 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały Wniosek - Wymienioną działkę 

podzielić na mniejsze i przygotować do sprzedaży. Przeznaczyć na dzierżawę 3-letnią. 

Komisja jednogłośnie głosowała za przyjęciem uchwały wraz z wnioskiem. 

 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem poprzedniej Komisji. 

 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem o urządzenie 

drogi dojazdowej i przygotowanie terenu do sprzedaży. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu  za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/451/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu. (dz. Nr 

207).  

 

 

Ad. 20 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały Jednocześnie przyjęła wniosek, aby 

w czasie dzierżawy przygotować działkę do sprzedaży. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem o przygotowanie 

działki do sprzedaży. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/452/2010 w 

sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości położonej w Międzywodziu 
 

 

Ad. 21 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem, aby w czasie 

dzierżawy przygotować działkę do sprzedaży. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem o przygotowanie 

działki do sprzedaży. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady - zapytał czy tam jest prowadzona działalność gospodarcza? 

 

Pani Mazurek - odpowiedziała, że wypoczynkowo - rekreacyjna - pole kempingowe. 

 

Przewodniczący Rady - zapytał - jaka jest zastosowana stawka - za działalność gospodarczą, 

czy rekreacje. 
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Pani Mazurek - jest w uchwale Rady stawka pod działalność rekreacyjno - wypoczynkową, 

jako odrębny punkt działalności gospodarczej.  

 

Przewodniczący Rady - uważa, że stawki powinny być związane z działalnością 

gospodarczą.  

 

Radny p. Kozłowski - powiedział, że na komisjach mówiono o dekapitalizacji obiektu. Jeśli 

Gmina będzie dzierżawić to zostaną tylko sosny, bo nikt tam nie włoży złotówki jednocześnie 

od Gminy żąda się jak najmniejszych stawek. 

 

Radny p. Stęplewski - uważa, że należy policzyć powierzchnię pod domkami 

kempingowymi i potraktować jako powierzchnię przeznaczoną pod działalność gospodarczą, 

a pozostały teren jako teren zielony, rekreacyjny. 

 

Radca Prawny - jest to teren zabudowany nietrwale.  

 

Przewodniczący Rady - jeśli ktoś się opala na tym terenie to jest to wykorzystywanie do 

działalności gospodarczej. 

 

Pan Stęplewski - zapytał - jakie są stawki, stwierdzając, że można dojść do absurdów. 

 

Przewodniczący Rady - uciekają pieniądze gminne. 

 

Burmistrz - odpowiadając na sugestie Przewodniczącego Rady, że uciekają pieniądze 

gminne - powiedział, że wygląda to tak, że Burmistrz nie dba o finanse gminne. Prosi, aby 

Przewodniczący wziął umowę i ją przeanalizował, bo na razie mówi o ogólnikach.  

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że jeśli jest tam prowadzona działalność gospodarcza to 

nie rekreacyjna.  

 

Radna p. Gamrat - przypomniała, że były przypadki projektów uchwał pod dzierżawę na 

działalność rekreacyjną mniejszych terenów np. przy posesji mieszkańców ul. Dziwnej i 

wówczas nastąpił podział, że na okres sezonu letniego działalność gospodarcza, a poza 

sezonem - teren zielony.  

 

Burmistrz - poinformował, że wraz z p. Mazurek każdą umowę dokładnie analizuje, aby 

uzyskać jak największą kwotę z każdej dzierżawy. 

 

Radca Prawny - powiedziała, że wielokrotnie omawiano ten temat i akurat trafiło na tą,  

a nie na inną uchwałę. W sprawie innych dzierżawców radni zgodzili się na takie 

zredagowanie umowy. 

 

Pani Mazurek - zapis stawki dzierżawy od wypoczynku i rekreacji pojawił się już od 

dłuższego czasu. Licząc stawki działalności gospodarczej na terenach o dużej powierzchni są 

nie do osiągnięcia. Była idea, że jeżeli są to duże powierzchnie na pola namiotowe, 

kempingowe zostały wprowadzone odrębne stawki. Takiej umowy ze stawkami od 

działalności gospodarczej przy dzierżawie kilka czy kilkanaście tysięcy metrów 

kwadratowych by nikt nie podpisał. Byłoby bezprzedmiotowe tworzenie jakiejś fikcji. Stawka 
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działalności gospodarczej miała być stosowana głównie do kiosków, kontenerów 

handlowych, usługowych, czy małej gastronomii, itp.  

 

Radna p. Szafran - działka ta była wystawiana do dzierżawy, poprzedni dzierżawca nie 

przyjął ceny ofertowej, ponieważ była to bardzo wysoka kwota. Uważa, że podciągnięcie 

stawki pod działalność gospodarczą stworzy absurdalną cenę i nikt terenu nie weźmie. 

 

Radny p. Stęplewski - uważa, że jest to działalność gospodarcza, jednak trzeba odróżnić typy 

działalności gospodarczej.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/453/2010 w 

sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości położonej w Międzywodziu 
 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały omówiła p. Wioleta Mazurek. 

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem, aby w czasie 

dzierżawy przygotować działkę do sprzedaży. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem o przygotowanie 

działki do sprzedaży. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem o 

przygotowanie działki do przetargu. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/454/2010 w 

sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości położonej w Międzywodziu 
 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały omówiła p. Wioleta Mazurek. 

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały. Wniosek - przygotować w ciągu 3 lat teren do 

sprzedaży. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem, aby w czasie 

dzierżawy przygotować działkę do sprzedaży. 

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem o przygotowanie 

działki do sprzedaży. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem o 

przygotowanie działki do przetargu. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/455/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. Nr 

755/1).  
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Ad. 24 

Projekt uchwały omówiła p. Wioleta Mazurek. 

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt uchwały z wnioskiem przeznaczyć teren do przetargu.  

 

Komisja Oświaty - jednogłośnie odrzucono projekt uchwały. Wniosek - przygotować teren 

do przetargu.  

 

Komisja Morska - jednogłośnie odrzucono projekt uchwały. Wniosek - przygotować teren 

do przetargu.  

 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie odrzucono projekt uchwały. Wniosek - dzierżawcę 

należy wyłonić w drodze przetargu.   

 

Radna p. Zawadzka - Fajfer - uważa, że jest to jedyny kawałek zieleni w centrum 

Dziwnowa, na którym powinien być zrobiony porządek - np. ustawienie ławeczek. Jest 

przeciwna stawiania czegokolwiek w parku.  

 

Radny p. Stęplewski - nie zgadza się z przed mówczynią i uważa, że jest to teren podmokły, 

zacieniony, a dla gminy jest możliwość pozyskania kilkunastu tysięcy złotych. Jest tam duże 

zainteresowanie, matki z dziećmi mogą się tam zatrzymać, jest to też forma rozrywki i 

rekreacji. Nie widzi, aby na ławkach ktoś w okresie letnim przesiadywał. Zgadza się, aby w 

przetargu uzyskać większą kwotę.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że rzeczywiście czasami zdarza się tak, że co innego 

radni ustalają na Komisjach, a co innego na sesji. Rozmawiając z mieszkańcami też została 

przekonana do tego, że jest to część reprezentacyjna Dziwnowa i powinien być tam park. Na 

przykładzie innych miast można stwierdzić, że odpowiednia infrastruktura w danym miejscu 

może stworzyć coś atrakcyjnego np. mostki, kładki itp. Jest to odpowiednie miejsce na 

postawienie rzeźb ze styropianu o motywie morskim.  

 

Burmistrz - powiedział, że zgadza się z p. Fajfer i p. Olszewską. Obecnie jest w opracowaniu 

plan zagospodarowania przestrzennego. Ten plan jeszcze na okres sezonu nie wejdzie, dlatego 

jest propozycja dzierżawy, bo każda złotówka jest ważna. W planie zagospodarowania 

przestrzennego, gdy już wejdzie, nie będzie można wydzierżawiać terenu pod żadne obiekty. 

Jest na celu, aby na odcinku od Urzędu do mostu i od wody do wody teren uporządkować.  

Teren od baru „Zachęta” do placu zabaw dla dzieci będzie zagospodarowany.  

 

Przewodniczący Rady - stwierdził, że projekt uchwały mówi o dzierżawie na 3 lata. Skoro 

Pan Burmistrz tak wysoko stawia na estetykę, dlaczego nie zacząć od razu? 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu  za – 0, przeciw –10, wstrzymało się –2 większością głosów odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. Nr 

349/15).  
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Ad. 25 

Projekt uchwały omówiła p. Wioleta Mazurek. 

 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie odrzuca projekt uchwały. Wniosek - usunięcie obiektu z 

terenu szkoły.  

Komisja Morska - jednogłośnie odrzuca projekt uchwały. Wniosek - usunięcie obiektu z 

terenu szkoły.  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie odrzuca projekt uchwały.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw –13, wstrzymało się –1 większością głosów odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. Nr 252).  

 

 

Ad. 26 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/456/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. Nr 

399).  

  

 

Ad. 27 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem podwyższyć stawkę 

dzierżawy na okres sezonu 2010. 

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem Komisji Budżetu. 

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z wnioskiem Komisji 

Budżetu. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/457/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. Nr 

64/17).  
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Ad. 28 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - jednogłośnie przyjęła projekt  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/458/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnówku (dz Nr 112/1).  

 

 

Ad. 29 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXV/459/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie  
 (dz. Nr 32/2). 

 

 

Ad. 30 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu  za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/460/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie  (dz. Nr 30/18).  

 

 

Ad. 31 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt z wnioskiem o okres dzierżawy do 30 września 2010 r. 

Składa wniosek o przygotowanie terenu do sprzedaży.  

Komisja Oświaty - przyjęła powyższy wniosek. Proponuje odrzucenie projektu uchwały z 

zapisanym terminem dzierżawy. Przyjmie z autopoprawką Burmistrza.  
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Komisja Morska - stanowisko jak Komisje powyżej.  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie odrzuca projekt uchwały. Jednogłośnie przyjęła 

wniosek - dzierżawę do 30.09.2010 r. Przygotować teren do sprzedaży. 

 

Pani Wioleta Mazurek w imieniu Burmistrza złożyła autopoprawkę polegającą na zmianie 

terminu dzierżawy - tj. od 01.10.2009 r. do 30.09.2010 r. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXV/461/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie  (dz. Nr 19/8)  

     z autopoprawką Burmistrza. 

 

 

 

Ad. 32 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt z wnioskiem o okres dzierżawy do 30 września 2010 r. 

Składa wniosek o przygotowanie terenu do sprzedaży.  

Komisja Oświaty -  przyjęła powyższy wniosek. Odrzuca projekt uchwały, chyba że będzie 

autopoprawka Burmistrza co do zmiany terminu.   

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały. Wniosek -  termin dzierżawy do 30 września 

2010 r. Przygotować teren do sprzedaży.   

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały. Jednogłośnie przyjęła wniosek - 

dzierżawę do 30.09.2010 r. Przygotować teren do sprzedaży. 

 

Pani Wioleta Mazurek w imieniu Burmistrza złożyła autopoprawkę polegającą na zmianie 

terminu dzierżawy - tj. od 01.08.2009 r. do 30.09.2010 r. 

 

Radny p. Kozłowski - uważa, że większą cenę otrzyma się za umieszczenie reklamy na 

działce wydzielonej od strony drogi niż wydzierżawienie jej jako grunty rolne. Kwota za 

dzierżawę 4 tys. zł. 

 

Radny p. Stęplewski - można postawić sto tablic reklamowych i uzyska się jeszcze większą 

kwotę. 

 

Burmistrz - powiedział, że gdyby ktoś zgłosił chęć postawienie tablicy 

 

Radny p. Kozłowski - uważa, że Burmistrz mógłby ogłosić konkurs ofert w sprawie 

możliwości umieszczenia reklamy. 

 

Burmistrz - dzierżawa terenu trwa od wielu lat. 

 

Radny p. Kozłowski - powiedział, że postawił wniosek, aby przygotować projekt uchwały - 

oddzielić pas gruntu pod reklamę, a resztę pod uprawę. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że są dwa wnioski - 1/ projekt uchwały z 

autopoprawką,  2/ wydzielenie pasa pod reklamę , a do tego czasu odrzucenie tego 

projektu uchwały.  
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Pani Mazurek - poinformowała, że pomiędzy działką, a droga rośnie szpaler drzew. 

 

Pan Stęplewski - powiedział, że w tej sytuacji będzie trzeba urządzić drogę dojazdową do 

tablic reklamowych. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały z autopoprawką Burmistrza: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 5, przeciw –8, wstrzymało się –1 większością głosów odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej we Wrzosowie  

  

 

Przerwa 

 

Ad. 33 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 12, przeciw –0, wstrzymało się –2 większością głosów przyjęła 

Uchwałę Nr LXXV/462/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej 

w obrębie Dziwnówek. (84/2) 

  

 

Ad. 34  

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu - Komisja w głosowaniu: za - 0, przeciw - 6, wstrzymało się - 1 większością 

głosów odrzuciła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - Wniosek; wydzielić z działki 332/27 pas gruntów na całej długości od 

strony południowej. Proponowany do sprzedaży fragment działki zbyć na rzecz 

użytkownika działki jak w uchwale, natomiast pozostały fragment na wysokości działki 

332/16 przeznaczyć na funkcję „dr”. 

W głosowaniu; za - 6, przeciw - 0, wstrzymało się - 1 Komisja większością głosów przyjęła 

projekt uchwały wraz z wnioskiem. 

Komisja Morska - W głosowaniu; za - 1, przeciw - 5, wstrzymało się - 3 większością głosów 

Komisja odrzuca projekt uchwały. 

Wniosek - działkę 332/27 w całości przeznaczyć na miejski parking. 

W głosowaniu: za - 7, przeciw - 1, wstrzymało się - 1 Komisja większością głosów przyjęła 

wniosek. 

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały jednogłośnie 

 

Przewodniczący Rady - wnioskuje o przekazanie projektu uchwały do wnioskodawcy. 

 



 24 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 12, przeciw –0, wstrzymało się –2 większością głosów przyjęła wniosek 

o przekazanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz.332/27) do 

wnioskodawcy.  

 

 

Ad. 35 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - odrzuca projekt uchwały.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały  

Komisja Morska - odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - odrzuca projekt uchwały 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 0, przeciw – 14, wstrzymało się –0 jednogłośnie odrzuciła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. 369/4).  

 

 

Ad. 36 

Projekt omówiła p. Wioleta Mazurek.  

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę  

Nr LXXV/463/2010 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów. 

 

 

Ad. 37 

Projekt omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec.  

 

Komisja Budżetu - przyjęła projekt  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w głosowaniu: 

za – 14, przeciw –0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXV/464/2010 w 

sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przez Burmistrza 

Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na 

zadanie „Budowa ośrodka zdrowia w Dziwnowie” do kwoty 4 120 000,00 zł. 
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Ad. 38 

Projekt omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec.   

 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Wyszedł radny p. Dymerski - obecnych 13 radnych 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 10, przeciw –0, wstrzymało się –0 większością głosów przyjęła 

Uchwałę Nr LXXV/465/2010 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów. 

 

 

Na salę obrad powrócił radny p. Dymerski - obecnych 14 radnych.  

 

 

Ad. 39 

Projekt omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec.  

 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 10, przeciw –0, wstrzymało się 2 większością głosów przyjęła Uchwałę 

Nr LXXV/466/2010 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów. 

 

  

 

Ad. 40 

Projekt omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec.  

 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 11, przeciw –0, wstrzymało się 2 większością głosów przyjęła Uchwałę 

Nr LXXV/467/2010 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów. 
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Ad. 41 

Projekt omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec.   

 

Komisja Budżetu - głosowanie na sesji.   

Komisja Oświaty - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia - jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowani: za – 13, przeciw –0, wstrzymało się- 1 większością głosów przyjęła Uchwałę 

Nr LXXV/468/2010 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności 

przypadających Gminie Dziwnów 

 

 

Ad. 42. 

Prezentacji przedłożonego projektu uchwały w imieniu Burmistrza dokonała p. Grażyna 

Madońska Skarbnik Gminy. Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały - zał. nr 4. 

Wyjaśniła, że zaszły pewne okoliczności, które powstały po przedłożeniu pierwotnego 

projektu uchwały, a zawiązane są z zadaniami w zakresie budowy mieszkań socjalnych  

i komunalnych. Dodała, że autopoprawka przedstawiona jest w niebieskim kolorze.  

Do budżetu planuje się wstawienie nowych zadań, a także przesunięcia w zadaniach 

uchwalonych.  

Burmistrz wnosi o zwiększenie wydatków na zadania inwestycyjne tj. małe rondo łącznie z 

robotami, które nie są zrobione, a środki w budżecie były przeznaczone łącznie z zadaniem - 

droga 102. Na zadanie to przeznacza się kwotę 160 tys. zł. pomniejszając kwotę z zadania  

w uchwalonym budżecie. Jest nowy program na rewitalizację terenów wiejskich - 20 tys. zł. - 

jest to teren kupiony od Wojska.  

Nowe zadanie jest na budowę mieszkań socjalnych - 750 tys. zł. W budżecie zaplanowano 

kwotę 500  tys. zł., brakuje 750 tys. zł. aby mieszkania wybudować. Łącznie na mieszkania 

komunalne jest dofinansowanie w kwocie 800 tys. zł. Jest również zapewnione 

dofinansowanie do mieszkań socjalnych 250 tys. zł.  

Następne zadanie to ferie zimowe - kwota 20 tys. zł. Żadna placówka oświatowa, ani 

kulturalna nie ujęła w swoich planach finansowych tego zadania.  

Gospodarka ściekowa i ochrona wód - jest konieczność modernizacji przepompowni AGH  

w Łukęcinie - kwota 200 tys. zł. 

W projekcie budżetu było ujęte 300 tys. zł. na rekultywację zieleni. Radni wykreślili to 

zadanie. Ponownie jest prośba o umieszczenie zadania w budżecie. Są projekty we wszystkich 

miejscowościach na urządzenie zieleni, jest to kwota 300 tys. zł.  

W budżecie jest przeznaczona kwota 50 tys. zł. na pirs w Międzywodziu aby dokończyć 

inwestycje potrzeba jeszcze 200 tys. zł.  

Boisko sportowe „Orlik” - środki na inwestycję były przeznaczone w ubiegłym roku, dlatego 

że inwestycja nie jest dokończona zapłacono tylko połowę kwoty, aby dostać dofinansowanie. 

Dofinansowanie wpłynęło w ubiegłym roku - 660 tys. zł. jest do zapłaty. Należy wprowadzić 

do budżetu jako zadanie w celu zakończenia inwestycji.  

Boisko wojskowe - potrzeba 30 tys. zł. na ogrodzenie i doprowadzenie do stanu używalności.  

Oznajmiła, że brakujące środki w wysokości 2mln 340 tys. zł. zamierza się pokryć 

zmniejszając wydatki, a 710 tys. zł. stanowią wolne środki na rachunku bankowym.  

Zmniejszenie środków - 160 tys. zł. z przebudowy drogi 102. 

Kwotę 20 tys. zł. na program rewitalizacji proponuje się zdjąć z ul. Dziwnej, gdzie w 

budżecie było zaplanowane 450 tys. zł.  
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Brakujące środki na mieszkania socjalne proponuje się zdjąć z ul. Mickiewicza w 

Dziwnówku, gdzie jest przeznaczona kwota 650 tys. zł. Nie ma jeszcze projektu, więc 

pozostawia się 100 tys. zł. na projekt. Nie ma możliwości, aby ta ulica została zrobiona  

w 2010 r. Zdjąć 550 tys. zł. i 200 tys. zł. zdjąć z budowy centrum sportowo - rekreacyjnego.  

Na przepompownie w Łukęcinie proponuje się zdjąć środki z budowy WUS w Strzeżewie, 

ponieważ są tam środki przeznaczone na projekt. W 2010 r. zdąży się zrobić tylko projekt, a 

budowa nastąpiłaby w następnych latach. Źródło pokrycia deficytu stanowią wolne środki.  

Pani Skarbnik dodała,. że wszystkie zmiany są przedstawione w załączniku nr 1 projektu 

uchwały.  

Poinformowała, że w pozycji 20 jest zmiana - był zapis „zejścia na plażę Dziwnówek, 

Dziwna i Słoneczna dopisać również Łukęcin, ponieważ po sztormach nie ma tam dobrego 

zejścia.  

 

Przewodniczący obrad oznajmił, że w związku z istotnymi zmianami w projekcie uchwały 

czy jest sens odczytywania stanowiska Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji oświadczyli, że stanowiska Komisji to indywidualne głosowanie na 

sesji.  

 

Burmistrz - jeśli nie była podjęta decyzja na poszczególnych Komisjach Rady to uważa, że 

radni mają jakieś pytania.  

 

Radny p. Kozłowski złożył wniosek o głosowanie i dyskusję nad poszczególnymi 

paragrafami.  

 

Wniosek został przyjęty przez aklamację.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie zgodnie z przyjętym wnioskiem: 

 

1. Zwiększa się wydatki budżetowe  

 

1/ 160 tys. zł. małe rondo 

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę do budżetu - 14 za. 

 

2/ 20 tys. zł. na program rewitalizacji - Os. Dziwna 

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę do budżetu - 14 za. 

 

3/ 750 tys. zł. budowa mieszkań socjalnych 

 

Radna p. Zawadzka - nie wszystkie Komisje miały okazję wysłuchać wyjaśnień 

dotyczących tego tematu stawia wniosek o omówienie tematu na odrębnej sesji. Wyszły 

sprawy przygotowania dokumentacji, zamiany mieszkań komunalnych na socjalne w 

ilości 670 m kw. Zobowiązała się p. Dyrektor ZWiK Kociemba do przygotowania 

materiałów na ten temat. Do tej pory radni nie otrzymali takiej informacji. Radnych 

interesuje dokumentacja dofinansowania.  

Radni oczekują przedstawienia innej lokalizacji mieszkań socjalnych.  

 

Burmistrz - powiedział, że „przepychanka” z mieszkaniami socjalnymi trwa już rok. Tę 

lokalizację zatwierdziła Rada w poprzednich latach. Projekt, zezwolenie na budowę to 

była zgoda Rady. Proponuje na temat lokalizacji nie dyskutować, gdy jest już gotowy 
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projekt, jest pozwolenie na budowę, pokazały się w tle duże pieniądze. Radni wyrazili 

zgodę na budowę mieszkań komunalnych - kwota 3 mln. zł. Pojawiła się kwota 

dofinansowania 850 tys. zł. Kwota 250 tys. zł. jako dofinansowanie budowy mieszkań 

socjalnych może być uruchomiona, czyli dofinansowanie jest już w kwocie 1 mln 100 tys. 

zł. Jeśli jest kwota 1 100 tys. zł., a kosztorys mieszkań socjalnych jest na kwotę 1 250 tys. 

zł. , gdzie przy przetargu można sądzić, że będzie to dużo mniej, to można założyć, że 

mieszkania socjalne będą za darmo. Obowiązkiem Gminy jest aby rodzinom, którym w 

życiu ułożyło się trochę gorzej , aby tym ludziom pomóc. Powstanie 12 mieszkań 

komunalnych i 12 mieszkań socjalnych, prosi, aby nie używać argumentu zmiany 

lokalizacji. Największe potrzeby przy 24 mieszkaniach zostaną załatwione.  

 

Radca Prawny - łatwo mówi się, że można zrobić zamianę mieszkań. Uważa, że przy 

zamianie mogą pojawić się problemy. Może się to przeciągnąć w czasie. Przy zamianie 

trzeba wypowiedzieć dotychczasową umowę, jedni będą zadowoleni, inni nie. Chce, aby 

radni mieli świadomość, że sprawa może to się wydłużyć w czasie.  

 

Radna p. Zawadzka - podtrzymuje swój wniosek, że ta sprawa powinna być omówiona 

na odrębnej sesji.  

 

Radny p. Kozłowski - na posiedzeniu komisji była przychylna dyskusja, co do budowy 

mieszkań. Teraz radni otrzymują znów wiedzę, która dochodzi ona partiami. Najpierw, że 

trzeba przeznaczyć środki, teraz, że trzeba zamienić z komunalnych na socjalne. 

Mieszkania socjalnego nie można wykupić. Dziś na sesji wypływa nowa wiedza - czy 

zdołamy zamienić komunalne na socjalne, przy czym socjalnego nie można wykupić. Ma 

głosować nad czymś, czego nie jest pewien.  

Wnioskuje o przesunięcie tego punktu do następnej sesji. Przygotowanie się do tematu z 

dokumentami, jakie są dofinansowania, jakie są możliwości zamian tych mieszkań. 

Wówczas radni z czystym sumieniem będą mogli podejmować decyzję. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że w dalszym ciągu problemem jest lokalizacja 

mieszkań socjalnych. Pan Burmistrz forsuje pomysł wyrzucenia mieszkań socjalnych 

poza teren Dziwnowa. Radni argumentowali i te argumenty zostają.  

 

Burmistrz - oznajmił, że jest w opracowaniu dla tego terenu studium zagospodarowania 

na 41 ha i na ten teren trzeba spojrzeć perpektywicznie 10 lat. Będzie tam centrum 

nowego Dziwnowa.  

 

Radny p. Dymerski - uważa, że rozpatrzenie sprawy na następnej sesji to zbyt mało 

czasu. Kwestia mieszkań przytoczona przez Pana Burmistrza i pracowników jest czytelna 

i oczywista. Tym bardziej kwestia dofinansowania budowy mieszkań socjalnych. Co do 

lokalizacji, to mieszkania socjalne już tam są. Argument, że nie ma tam drogi dojazdowej 

- uważa, że z czasem wybuduje się tam drogę. 

Mieszkańców Gminy interesuje taka rzecz jak mieszkania socjalne i mieszkania 

komunalne. Temat dogrywany jest, co najmniej rok. Mieszkań w ilości 24 bardzo dawno 

nie oddano do użytku, chyba wówczas jak się osiedlano rok 44,45. Mieszkania socjalne 

otrzymują osoby, gdzie dochody na członka rodziny są takie, a nie inne. Nie można tego 

identyfikować z patologią, bo nie jest to patologia. Są przypadki gdzie się ludziom różnie 

ułożyło. Są mieszkania zadłużone, są ludzie, którzy czekają na poprawę warunków. Są 

tacy, którzy zrezygnowaliby z mieszkania komunalnego na rzecz mieszkania socjalnego. 

Lokalizacja nie jest żadnym argumentem na dzień dzisiejszy.  
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Radny p. Kozłowski - chce powiedzieć dla społeczeństwa, które będzie oglądało 

transmisję sesji, że wiedzę, jaką radni otrzymali to taka, że otrzymamy 850 tys. zł. Jeśli 

nie zdoła się przekwalifikować mieszkań komunalnych na mieszkania socjalne to tej 

dotacji nie będzie. Gmina zostanie wówczas na własnym budżecie budowy mieszkań 

komunalnych. Radni wiedzą o tym, ale mieszkańcy nie. Nie chce, aby mieszkańcy 

atakowali radnych o to, że nie chcą mieszkań. Radni potrzebują widzieć stosowne 

dokumenty w tej sprawie.  

Zwracając się do Burmistrza powiedział, że kiełbasa wyborcza jest modna. Pan Prezydent 

też nie widział go 4 lata, a dziś przesyła życzenia noworoczne. Wszystko musi mieć 

podłoże ekonomiczne. 

Na posiedzeniu Komisji Pan Burmistrz powiedział, że za dwa dni będzie wiedział, co ze 

sklepem wielkopowierzchniowym. Dziś oczekiwał, że się coś dowie, ale dalej nic nie wie.  

 

Burmistrz - powiedział, że Pan radny słabo słuchał. 

 

Radny p. Kozłowski powiedział, że słuchał - firmy, daty, wybudowanie po sezonie. 

 

Burmistrz - powiedział, że Pan radny Kozłowski tragizuje, a nie ma takiej potrzeby.  

 

Radny p. Kozłowski - nie tragizuje, ale do tematu podchodzi pragmatycznie. Jest budżet, 

trzeba pieniądze podzielić, radni chcą podstaw i gwarancji. 

 

W imieniu Burmistrza głos zabrał p. Łukasz Dzioch inspektor Urzędu Miejskiego, który 

powiedział, że należy oddzielić dwie kwestie mieszkania komunalne od mieszkań 

socjalnych. Dokumenty w sprawie mieszkań komunalnych to kwestia świeża. W dniu 8 

stycznia wpłynęła informacja, że gmina otrzymała dofinansowanie i w tym przypadku jest 

kwestia przekształcenia tych 670m2.  

Gmina cały czas pisze o prolongatę terminu dofinansowania mieszkań socjalnych na 

dofinansowanie w wysokości 250 tys. zł.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że słowa Burmistrza zrozumiała w ten sposób, że 

kwotę 850 tys. zł. jako dofinansowanie budowy mieszkań komunalnych Gmina otrzyma 

pod warunkiem przekształcenia 670 m2 na mieszkania socjalne. 

 

Pan Dzioch - wyjaśniając powiedział - mamy 250 tys. zł. na mieszkania socjalne, 

budujemy mieszkania socjalne. 

Mieszkania komunalne - dofinansowanie wynosi 850 tys. zł. , środki są zagwarantowane 

w budżecie. Jest próg, gdzie trzeba przekształcić mieszkania komunalne na mieszkania 

socjalne. W innym przypadku Gmina nie otrzyma dofinansowania.  

 

Radna p. Olszewska - chce wiedzieć o mieszkaniach komunalnych gdzie na piśmie jest , 

że już mamy 850 tys. zł. plus to, że jest możliwość przekształcenia mieszkań 

komunalnych na socjalne w ilości 670m2. 

 

Pan Dzioch - odpowiedział, że na piśmie może dać pani radnej dziś informację o tym, że 

Gmina otrzymała dofinansowanie wraz z załącznikiem o wypełnieniu niezbędnych 

dokumentów wraz z podpisaniem umowy.  

Po wybudowaniu mieszkań komunalnych Burmistrz oświadcza, że w ciągu 6 m-cy 

zapewni taką samą ilość mieszkań socjalnych. 
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Przewodniczący Rady - słyszy się, że może być duży problem z zamianą mieszkań 

komunalnych na socjalne.  

Uzasadniony jest wniosek radnego do odłożenia tematu, kiedy radni otrzymają coś 

pewnego, a nie ustne zapewnienia, które nie raz słyszą. 

 

Pan Dzioch - w rozmowach z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, który jest  

dysponentem tych funduszy przejawia się to, że prolongaty nie będą dawane wiecznie. 

Obiecał, że będzie jakiś wynik po tej sesji.  

 

Radca Prawny - jakich radni oczekują konkretnie zapewnień, czy konkretnych rodzin, że 

one się zamienią za dwa lata.  

 

Radny p. Kozłowski - nie chce przedłużać tych dyskusji, ale radni otrzymali przedchwilą 

od Pana Burmistrza informację o transakcji wiązanej - socjalne z komunalnymi - 250 i 

850. Nie było złej dyskusji o mieszkaniach, ale radni chcą mieć wiedzę. Wiedza powinna 

być podparta dokumentami. Nie chce spotkać na ulicy mieszkańca, który powie, że radny 

głosował w ten sposób i go skrzywdził. Tak może się stać przy polityce, że trzeba zrobić 

aż tyle metrów na zamianę. To trzeba rozważyć, bo są to delikatne sprawy społeczne. 

Jednemu można zrobić złote życie, bo dostanie mieszkanie, a drugi może mieć pretensje. 

Od tego jest radnym, ślubował, żeby się dopytywać, a nie kłócić się.  

 

Pan Dzioch - powiedział, że transakcja wiązana polegałaby na tym , że Burmistrz 

wskazywał jaką wysokość z gmina może otrzymać dofinansowania w dwóch programach. 

Natomiast nie ma współzależności, ż jeden program musi być realizowany. Było 

pokazane, że otrzymując dofinansowanie gmina ma dużą ilość pieniędzy. Łączenie 

programów jest błędem, bo decyzja na temat budowy mieszkań socjalnych jest decyzją 

autonomiczną. Można osobno rozmawiać o budowie mieszkań komunalnych i 

dofinansowaniu.  

Jeżeli dziś będzie decyzja pozytywna gmina buduje mieszkania socjalne z 

dofinansowaniem 250 tys. zł. to nie ma to nic wspólnego z budową mieszkań 

komunalnych.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad zwiększeniem wydatków budżetowych - 

dz.700 rozdz. 70001$6050 - budowa mieszkań socjalnych - 750 000,00 zł. w projekcie 

uchwały 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 4, przeciw – 10, wstrzymało się- 0 większością głosów odrzuciła 

zmianę w budżecie.  

 

 

4/ dz. 854 rozdz. 85412  4210 ferie zimowe - 10 tys. zł. 

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę do budżetu - 14 za. 

 

5/ dz. 854 rozdz. 85412  4300 ferie zimowe - 10 tys. zł. 

Rada większością głosów przyjęła zmianę do budżetu - za - 12, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0 

 

6/ dz. 900 rozdz. 90001 6050 - propozycja Przewodniczącego Rady - 190 tys. zł.  
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 10, przeciw –4, wstrzymało się- 0 większością głosów przyjęła 

zmianę w budżecie.  

 

7/ dz. 900 rozdz. 90004 § 4300 -  skreślić 300 tys. zł. , wpisać 7 tys. zł. na zakup karmy 

dla zwierząt wolno żyjących - wniosek p. Gamrat. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 6, przeciw – 4, wstrzymało się- 4 większością głosów przyjęła 

zmianę w budżecie.  

 

8/  Pirs - Międzywodzie - 200 tys. zł.  

 

Burmistrz - prosi o zabranie głosów w dyskusji w tym temacie. 

 

Radny p. Kozłowski - niedawno zgłoszono problem z zejściem na plażę w Łukęcinie, a 

będzie sezon. Należy coś wybrać. Czy kończyć pirs, czy też zrobić zejścia na plażę.  

Na następnej sesji będą inne wydatki. Prosi aby każdy odpowiadał za swoje decyzje, a nie 

robić drwin z radnych.  

 

Burmistrz - powiedział, że jest mu miło, że tak dba o budżet Gminy, ale przypomina, że 

burmistrz odpowiada jednoosobowo za budżet gminy. Prosi, aby pan radny nie traktował 

go jako przypadkową osobę z ulicy, która nie wie, co zrobić z budżetem. Ma sztab ludzi, 

fachowców i wiemy, co zrobić z budżetem. Czy zejście , czy pirs - będzie robić jedno  

i drugie. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział zwracając się do Pana Burmistrza, że budżet został 

uchwalony i skoro wie, co ma robić to powinien realizować budżet, a Pan Burmistrz 

próbuje narzucić zmiany w tym budżecie, a to leży w gestii Rady. 

Rada uchwaliła pewne inwestycje, które uważała za najważniejsze z podziałem na 

miejscowości. Budżet został uchwalony jednogłośnie i teraz naskakiwanie na radnych, że 

nie chcą się zgodzić na jakieś zmiany kosztem czegoś innego jest nie na miejscu.  

 

Burmistrz - powiedział, że to Pan Przewodniczący zatwierdzał budżet na 2009 r., gdzie w 

planie wieloletnim był zapis 300 tys. zł. Przyszedł rok 2010 i Pan Przewodniczący to 

wykreślił razem ze swoimi radnymi. 

 

Radny p. Kozłowski - proponuje Pan Burmistrz zmniejszyć kwotę 550 tys. zł . 

Dziwnówek, co jest z budżetu na 2010 r. Proponuje Pan burmistrz zmniejszyć o kwotę 

700 tys. zł. budowę centrum sportowo - rekreacyjnego Dziwnów Dolny. Ustalono, że na 

ten cel ta kwota jest dana, a po miesiącu czasu jest inna koncepcja. Trzeba się określić i 

zdecydować, ustalić priorytety. Jak Burmistrz powie za dwie sesje, że nie zrobiono 

przetargu na budowę ośrodka zdrowia i zdejmuje Pan Burmistrz 500 tys. zł. to już w ogóle 

nie będzie wiedział w jakim świecie żyje. Czy przetarg jest zrobiony/ Miał być pod koniec 

stycznia. 

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że ma wizualizację promenady i zobaczy za 2 mln 

600 tys. zł. co z tego będzie. 
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Burmistrz - odpowiedział, że Pani radna musi mieć świadomość, że wizualizacja jest 

tylko drogowskazem do projektu. Sama Pani radna wie, że uzgodnienia z Urzędem 

Morskim są ciężkie.  

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że o stanowisku dyrektora urzędu Morskiego 

Burmistrzowi mówiono, ale nie słuchał, wszystko jest zapisane w protokole. Burmistrz 

nie brał tego pod uwagę tylko przedstawił wykonawcę, swoją wizję, projektanta. Aby się 

nie pomyliła, ale uważa, że w tej promenadzie będzie tylko to, że będzie dwa metry 

szersza i będzie jeden punkt widokowy.  

 

Przewodniczący Rady - promenada będzie, ale nie taka, o jakiej Pan Burmistrz 

zapewniał społeczeństwo.  

 

Radna p. Olszewska - jak nas Burmistrz potraktował mówiąc na zebraniach, spotkaniach, 

że będzie wielopowierzchniowy sklep do końca maja. Zaznaczał Pan Burmistrz 

parokrotnie. Dziś na sesji się dowiaduje, że pod koniec sierpnia. Dowiedziano się, że nie 

buduje tego Biedronka, Netto, ale deweloper. Ludzie chcą wiedzieć czy to będzie Netto, 

czy Biedronka. 

 

Burmistrz - są rzeczy, na które ani Rada ani Burmistrz nie maja wpływu. To ktoś 

decyduje o tym, kiedy wejdzie zgodnie z uzgodnieniami. Najważniejsze jest to, że Rada 

wydała zgodę na dzierżawę tego terenu, że jest wstępna umowa prawie, że dopracowana. 

Ważne jest, że obiekt powstanie. Jakie ma znaczenie to, że powstanie w sierpniu, a nie w 

maju? 

 

Radna p. Olszewska - powiedziała, że obawia się tego, że Rada głosowała, aby był to 

sklep najtańszy, a nie będzie to ani Netto, ani Biedronka. 

 

Burmistrz - prosi, aby nie przedstawiać tak tego tematu, bo odnosi wrażenie, że ten sklep 

to będzie wspólna porażka.  

 

Radna p. Olszewska - to nie będzie jej porażka, bo w protokole jest zapis, że radni 

chcieli aby powstał jak najtańszy sklep.  

 

Burmistrz - odnosi wrażenie, że robi błąd wszystko radnym mówiąc, bo później 

wyciągają radni pojedyncze słowa i atakują go. Sklep powstanie. 

 

Przewodniczący Rady - zarządził głosowanie wydatków na pirs w Międzywodziu - 200 

tys. zł.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 5, przeciw – 9, wstrzymało się- 0 większością głosów odrzuciła 

zmianę w budżecie. 

 

9/ boisko „Orlik” - 660 tys. zł.  

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę do budżetu - 14 za. 

 

10/ boisko wojskowe - 30 tys. zł.  

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę do budżetu - 14 za. 
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2/ Zmniejszenie wydatków: 

1/ 160 tys. zł.  

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę do budżetu - 14 za. 

 

2/ ulica Dziwna - 20 tys. zł.  

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę do budżetu - 14 za. 

 

3/ ulica Mickiewicza Dziwnówek - 550 tys. zł.  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 4, przeciw – 10, wstrzymało się- 0 większością głosów odrzuciła 

zmianę w budżecie. 

 

4/ budowa SUW Strzeżewo - 200 tys. zł. 

Rada przyjęła zmianę do budżetu - 13 za. 

 

5/ budowa centrum sport. - rekr. 700 tys. zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 4, przeciw – 10, wstrzymało się- 0 większością głosów odrzuciła 

zmianę w budżecie. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad całością uchwały z poprawkami: 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy skład 15 w 

głosowaniu: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się- 1 większością głosów przyjęła 

Uchwałę Nr LXXV/469/2009 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r. 

 

 

Ad. 43 

Wolne wnioski. 

 

Głos zabrał radny p. Stęplewski, który powiedział, że w punkcie „zapytania i 

interpelacje” poddana została w wątpliwość jego postawa etyczna, ponieważ wystąpił z 

prośbą do stosownych władz o wydzierżawienie na posesji, na którym stoi budynek 

ośrodka zdrowia i  w którym to budynku od ponad 30 lat zamieszkuje, terenu pod garaż.  

Ponad 30 lat garaż, który był obiektem dzierżawy musiał być wyburzony w związku z 

planem budowy nowego ośrodka zdrowia i przyległej infrastruktury. 

Wniosek został wnikliwie rozpatrzony i nie budził żadnej wątpliwości, co do 

uniemożliwienia budowy. Garaż postawił z własnych środków, teren pod garaż 

przygotowano z jego własnych środków.  

Stanowisko Pana Przewodniczącego i osąd, zapytania i uwagi na ten temat traktuje jako 

złośliwości i zemstę za niewłaściwą postawę. Dodał „Gdybym grał w Pańskim timie 

myślę, że nie byłoby problemów. Co do osądu postawy etycznej zarówno mojej jak i 

Pańskiej i wszystkich z pozostałych radnych myśli, że mieszkańcy mają wypracowane 

stanowisko. 

 

Ad. 44 

Przewodniczący Rady p. Marek Lisowski o godz. 14.45 oznajmił, że z uwagi na 

wyczerpanie porządku obrad zamyka LXXV sesję Rady Miejskiej Gminy Dziwnów. 


